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Protokół Nr II / 02

z obrad II sesji Rady Gminy Sztabin

odbytej w dniu 18 grudnia 2002 roku.

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 , zakończono o godz. 13.30

Miejsce obrad – sala konferencyjna UG Sztabin.

Na stan 14 radnych ,obecnych 14 radnych – zgodnie z listą

obecności .

W sesji z urzędu udział wzięli :

1. Wójt – Tadeusz Drągiewicz

2. Sekretarz Gminy – Stefan Korycki

3. Skarbnik Gminy – Danuta Puchalska

4. Radca Prawny – Edwarda Kozłowska

5. Inspektor ds. obsługi rady – protokolant Helena Danuta Drągiewicz .

Radny Powiatu Augustowskiego – Ślinko Andrzej

Sołtysi z terenu Gminy Sztabin – zgodnie z lista obecności

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy . Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Gminy , sołtysów , oraz zaproszonych gości : radego powiatu p.
Andrzeja Ślinko , kierowników jednostek organizacyjnych gminy – dyrektorów szkół , kierownika GOPS i GOK , Wójta i pracowników Urzędu Gminy Sztabin.

Na podstawie listy obecności stwierdził ,że w sesji bierze udział 14 radnych i obrady są prawomocne .

Przed przystąpieniem do ustalenia porządku obrad , Przewodniczący zapoznał radnych i osoby uczestniczące w sesji z listem rodziny p. Buczyńskich ,
dotyczącym wsparcia finansowego na leczenie ich dzieci w Kijowie ( list w zał. do protokołu) i pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej w Krasnymborze ( w zał.) .

Obecna na sesji p. Alicja Augustynowicz – dyrektor szkoły- poinformowała ,że uczniowie jej szkoły włączyli się czynnie do tej akcji ( dzieci wykonały lampiony i
ozdoby choinkowe , które teraz sprzedają a uzyskane środki przekazują na wskazane konto ) . Zwróciła się do zebranych również o wsparcie finansowe
“symboliczną złotówką”w tej akcji.

Następnie Przewodniczący udzielił głosu radnemu powiatowemu p. Andrzejowi Ślinko.

Pan Radny podziękował za zaproszenie na sesję i stwierdził ,że współpraca będzie przebiegać konstruktywnie . Poinformował o pracach rady powiatu i
podejmowanych uchwałach . Zdementował pogłoski ,że trudności ze szpitalem nie pozwolą na remonty i modernizację dróg . Nadmienił ,że w planie budżetu
powiatu na 2003 r. ujęta jest przebudowa drogi Sztabin – Lipsk z udziałem finansowym Gmin Sztabin i Lipsk . Według jego oceny prace na drogach będą
realizowane - może w późniejszym terminie- niezależnie od kłopotów ze szpitalem. Ponadto stwierdził ,że jednym z celów Rady Powiatu jest odbudować
zaufanie powiatu do organów samorządowych , co powinno przełożyć się również na gminę.

Przewodniczący podziękował za złożoną informację .

 

Następnie przystąpił do ustalenia porządku obrad. Stwierdził ,że do przesłanego Paniom i Panom Radnym porządku obrad w punkcie 5 “ podjęcie uchwał w
sprawach “ dodaję:

 

- podpunkt 19 o treści – wyboru banku do obsługi budżetu gminy Sztabin ,

 

- podpunkt 20 o treści – rozpatrzenie wniosku wójta w sprawie przyjęcia ceny 1q żyta oraz ceny 1m3 drewna ustalonej przez Prezesa GUS do naliczania
podatku rolnego i leśnego na 2003 rok.

Powyższe projekty uchwał zostały przedłożone w terminie 7 dni przed dniem rozpoczęcia sesji rady – stwierdził Przewodniczący i w związku z tym postanowiłem
włączyć je do porządku obrad. Projekt uchwały i wniosek radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji .

W związku z powyższym skierował zapytanie – czy radni mają jakieś uwagi , wnioski w sprawie przedstawionego porządku obrad .

W dyskusji głos zabrali :

Pan Radny Wiesław Polkowski – zgłosił wniosek , by po pkt. 4 interpelacje i zapytania radnych , wprowadzić pkt. 5 odpowiedzi na interpelacje i zapytania .
Motywując go faktem , iż nie wszyscy sołtysi są do zamknięcia obrad sesji i o wielu sprawach nie będą wiedzieć .

Nie jestem zwolennikiem zatrzymywania informacji o pracy rady , wójta.

 

Pani Radna Eugenia Siemiaszko – stwierdziła ,że jej zdaniem przedstawienie w/w punktów w wersji przez Przewodniczącego jest właściwe ze względu na fakt
,że należałoby dać możliwość wójtowi , bądź pracownikowi wskazanemu przez wójta do przygotowania się do udzielenia odpowiedzi . Moim zdanie sołtysi winni
być do końca obrad sesji , chociażby z tego też względu ,że biorą diety za uczestnictwo w sesjach.

 

Protokół Nr II/02



 

Pan Radny Robert Andraka – zgadzam się z tym ,że do odpowiedzi należy się przygotować . Jednak popieram głos Pana Radnego Polkowskiego Wiesława.
Jeżeli brak będzie wyczerpującej odpowiedzi w tym punkcie , to można uzupełnić odpowiedź w punkcie wolne wnioski.

 

Przewodniczący Rady – chciałbym , aby odpowiedź udzielana na interpelacje zgłaszane przez radnych , była jak najbardziej kompetentna i jasna . Może to
zaistnieć tylko wówczas , kiedy Wójt porozumie się ze swymi pracownikami i na podstawie ich informacji odpowie i to jest konsekwencją proponowanej zmiany.

W związku z zakończeniem dyskusji w tym temacie , poddam pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Pana Radnego Wiesława Polkowskiego – po pkt.4
interpelacje i zapytania radnych , przenieść pkt.6 porządku obrad jako pkt.5 odpowiedzi na interpelacje radnych.

Stwierdzam ,że w głosowaniu wzięło udział 14 radnych , za przyjęciem wniosku głosowało-8 radnych , od głosowania wstrzymał się 1 radny , przeciw głosowało
5 radnych.

W związku z tym stwierdzam ,że wniosek został przyjęty bezwzględną większością głosów.

Następnie przedstawię porządek obrad wraz z wniesioną poprawką.

 

1. Otwarcie obrad

 

2. Przyjęcie porządku obrad.

 

3. Informacja wójta z prac w okresie od 15 listopada 2002r. do 18 grudnia 2002r.

 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

 

6. Podjęcie uchwał w sprawach :

 

1) wyboru sołtysów i rad sołeckich,

2) powołania komisji Statutowej Rady Gminy Sztabin ,

 

3) ustalenia limitu kilometrów w związku z używaniem do celów służbowych samochodu osobowego stanowiącego własność Wójta Gminy Sztabin ,

 

4) ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów przejazdów Przewodniczącemu Rady , Wiceprzewodniczącemu Rady i zasad ich wypłacania,

 

5) ustalenia wysokości diet radnym i sołtysom oraz zasad ich wypłacania ,

 

6) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości ,

 

7) ustalenia stawki opłaty administracyjnej na 2003 r, terminu płatności oraz sposobu jej poboru,

 

8) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2003 r,

 

9) zwolnień od podatku od nieruchomości,

 

10) określenia wysokości stawek podatku od posiadania psów , zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności tego podatku ,

 

11) stawek podatku od środków transportowych ,

 

12) zasad poboru podatku rolnego , leśnego i podatku od nieruchomości ,

 

13) określenia wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Sztabin oraz zasad jej poboru,

 

14) wzoru informacji w sprawie podatku leśnego oraz wzoru deklaracji na podatek leśny,

 

15) wzoru informacji w sprawie podatku rolnego oraz wzoru deklaracji na podatek rolny ,

 



16) wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz informacji w sprawie podatku od nieruchomości ,

 

17) ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% ( z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży i poza
miejscem sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie gminy Sztabin miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych ,

 

18) zmian w budżecie gminy na 2002 rok,

 

19) wyboru banku do obsługi budżetu gminy Sztabin,

 

20) rozpatrzenie wniosku wójta w sprawie przyjęcia ceny 1q żyta oraz ceny 1m3 drewna ustalonej przez Prezesa GUS do naliczania podatku rolnego i leśnego
na 2003 rok.

7. Wolne wnioski.

 

8. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2003 rok.

 

9. Przyjęcie planów pracy rady gminy i komisji stałych rady.

 

10. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Gminy Sztabin.

 

11. Zamknięcie obrad .

 

Do pkt. 3

Przewodniczący udzielił głosu p. Tadeuszowi Drągiewicz Wójtowi Gminy w celu poinformowania Rady o działalności w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy.

Wójt na wstępie poinformował ,że w związku ze złożoną prośbą p. Buczyńskich o pomoc finansową na leczenie ich dzieci , wystąpi do Komisji Budżetu,
Rolnictwa i Spraw Gospodarczych Rady Gminy , o rozważenie możliwości zwiększenia budżetu na opiekę społeczną na zadania własne gminy i wówczas
zaistniałaby możliwość pomocy w/w.

W dalszej części Wójt złożył informację o swej działalności w okresie międzysesyjnym (informacja w zał. do protokołu) .

Przewodniczący podziękował Wójtowi za wystąpienie i zaproponował przyjęcie złożonej informacji . Radni nie wnieśli uwag , ani sprzeciwu do propozycji
Przewodniczącego . W związku z tym stwierdzam , że Rada informację Wójta przyjęła .

 

Do pkt. 4 Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący zwrócił się do Radnych o zgłaszanie interpelacji .

Pani Radna Eugenia Siemiaszko zgłosiła potrzebę :

1) zamontowania barierek na zakręcie drogi Sztabin- Jaminy na wysokości wsi Czarny Las (Brodnia Góra ) , w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruch
drogowego na w/w drodze.

2) naprawy drogi Jaminy – Wrotki niszczonej w dużym stopniu przez pojazdy Nadleśnictwa Augustów podczas wywozu drewna .

Pan Radny Wiesław Polkowski zgłosił sprawy w zakresie :

 

1) posypywania w okresie zimy niebezpiecznych odcinków dróg powiatowych na terenie gminy , ze szczególnym uwzględnieniem śluzy w Dębowie ,

 

2) naprawy poboczy drogi Mogilnice – Dębowo,

 

3) zamontowania dwóch lamp oświetleniowych ( ulicznych) na śluzie w Dębowie .

Ponadto w/w radny przypomniał ,że poprzednia rada podjęła decyzję ,że we wszystkich wsiach na terenie gminy będzie działać oświetlenie uliczne w tych
samych godzinach. Czy zachowane zostały te ustalenia ?

Pan Radny Zięcina Zbigniew wnioskował by uwzględnić w planach naprawę , modernizację drogi gminnej Krasnoborki – Kamień. Droga ta w okresie zimy jest
trudna do przejazdu.

Pan Radny Kazimierz Wasilewski – w projekcie budżetu na 2003 r. planuje się środki na budowę drogi Sztabin –Lipsk . Dlaczego ta droga została ujęta do planu
, skoro cały czas mówiliśmy o drogach powiatowych tj. Krasnybór – Cisów i Jaziewo- Wrotki ?

 

Do pkt . 5

Przewodniczący udzielił głosu Wójtowi Gminy w celu udzielenia odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski radnych podczas dzisiejszej sesji .

Wójt ustosunkowując się do zgłoszonych interpelacji stwierdził :

 

- w sprawie realizacji interpelacji zgłoszonych przez Panią Radną Eugenię Siemiaszko wystąpię do Zarządu Powiatowego Dróg i Nadleśnictwa Augustów .

Jeżeli chodzi o naprawę nawierzchni drogi Jaminy – Wrotki sądzę ,że dojdziemy do porozumienia z Nadleśnictwem aby uczestniczyło ono w naprawie



Jeżeli chodzi o naprawę nawierzchni drogi Jaminy – Wrotki sądzę ,że dojdziemy do porozumienia z Nadleśnictwem aby uczestniczyło ono w naprawie
nawierzchni tej drogi.

 

- odnośnie planowanych prac na drogach powiatowych stwierdzam ,że w projekcie budżetu na 2003r opracowanym przez Zarząd Gminy ujęte zostały drogi
Krasnybór- Cisów , Jaziewo – Wrotki i Sztabin – Lipsk . Po rozmowie ze Starostą Powiatu , który oświadczył że w 2003 roku powiat planuje tylko dokończenie
budowy drogi Sztabin – Lipsk wstępnie postanowiłem ,że gmina nasza przekaże 50 tys. zł na tą drogę.

 

- odnośnie właściwego utrzymania dróg w okresie zimy będę monitował do ZPD .

Wystąpię również do ZD o ujęcie w planie 2003 roku naprawy poboczy na drodze Mogilnice – Dębowo , gdyż jest to droga powiatowa.

- w sprawie zamontowania oświetlenia na śluzie w Dębowie będę prowadził rozmowy ze Starostwem i Zakładem Energetycznym w celu wykonania tego
zadania.

Odnośnie oświetlenia wsi na terenie gminy skróciłem czas oświetlenia w Sztabinie do godz. 22-ej , a w pozostałych wsiach zostało na dotychczasowych
zasadach. Decyzję swą uzasadniam tym ,że w miejscowości Sztabin czynne są w godzinach wieczornych placówki handlowe , GOK , PKS, co wiąże się z
przebywaniem na ulicach w godzinach wieczornych większej liczby mieszkańców.

W nawiązaniu do wypowiedzi Wójta odnośnie remontów i budowy dróg powiatowych w których kosztach partycypuje gmina – Radny Powiatu Pan Andrzej Ślinko
wyjaśnił ,że nie należy oczekiwać radykalnej poprawy w tym zakresie , gdyż Starostwo nie ma środków.

 

Droga Sztabin – Lipsk była zaplanowana i musi być dokończona w br. Jakie drogi będą jeszcze ujęte w planie na dzień dzisiejszy nie jest wiadome , gdyż na
2003 r budżet nie jest jeszcze opracowany .

Ponadto wyraził swoją opinię na temat oświetlenia Sztabina stwierdzając ,że jego zdaniem miejscowość Sztabin jest wizytówką Gminy Sztabin tak jak wizytówką
Polski jest Warszawa i nie należałoby porównywać Sztabina ze wszystkimi miejscowościami na terenie Gminy.

 

Do pkt.6

Przewodniczący stwierdził ,że projekty uchwał będące przedmiotem dzisiejszej sesji skierowane przez wójta zostały przesłane radnym wraz z zawiadomieniem o
sesji. W związku z tym proszę zgodnie z zarządzeniem Wójta o zabranie głosy Sekretarza Gminy w sprawie przedstawienia projektów uchwał zgodnie z
przyjętym porządkiem obrad w kolejności od pkt.1 – 7 i uzasadnienia potrzeby ich podjęcia .

 

1)wybory sołtysów i rad sołeckich

Sekretarz Gminy wyjaśnił ,że w związku z upływem kadencji sołtysa i rady sołeckiej na kadencję Rady 2002-2006 należy przeprowadzić wybory do tych organów
.Odczytał projekt uchwały .

Radni dyskusji w tym temacie nie podjęli . Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

W głosowaniu udział wzięło – 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało – 14 radnych.

Przeciw głosowało- 0 radnych .

Od głosowania wstrzymało się – 0 radnych .

W związku z tym stwierdzam ,że Rada Gminy jednogłośnie podjęła

Uchwałę Nr II/8/02

w sprawie wyboru sołtysów i rad sołeckich .

 

 

2) powołanie Komisji Statutowej Rady Gminy Sztabin .

Sekretarz Gminy poinformował ,że w związku ze zmianą przepisów ustawy o samorządzie gminnym należy zmienić dotychczasowy statut gminy i statut
sołectwa.

Przewodniczący wskazał ,ze jest to komisja doraźna rady gminy i winna być powołana zgodnie z art. 21 ustawy o samorządzie gminnym . W związku z tym
zwrócił się do radnych o ustalenie składu ilościowego i zgłaszanie kandydatur do tej komisji.

Radni Wasilewski Kazimierz , Polkowski Wiesław – zaproponowali by skład Komisji był 5 osobowy. Przewodniczący proponuje skład 3 osobowy.

W tej sprawie Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Radcę Prawnego. Radca Prawny stwierdziła ,że zmiany do statutu bądź opracowanie nowego statutu
gminy jest bardzo ważną sprawą . Jego opracowanie nie zależy od składu ilościowego komisji , a od jej fachowości . Moim zdaniem mniejszy skład komisji
będzie korzystniejszy ,chociażby ze względów finansowych ( wypłacenie diet za pracę w komisji) . W składzie komisji uważam ,że powinien być Przewodniczący
Rady. Opracowany statut przez Komisję będzie przed uchwaleniem omawiany na sesji, gdzie również mogą być wnoszone zmiany .

Pani Radna Siemiaszko Eugenia stwierdziła ,że dyskusja w tej sprawie przedłuża się i w związku z tym zgłosiła wniosek , by skład Komisji był 5 osobowy.

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy wniosek .

Rada w obecności 14 radnych , wniosek przyjęła jednogłośnie.

Przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie kandydatur do Komisji Statutowej.

Radni zgłosili : Ewę Białous , Eugenię Siemiaszko , Wiesława Polkowskiego , Roberta Andrakę , Stanisława Anuszkiewicza , Zięcinę Zbigniewa , Mariana
Truszkowskiego.

 

W/w radni wyrazili zgodę na kandydowanie do pracy w Komisji Statutowej za wyjątkiem Pana Radnego Roberta Andraki.

Radni Kondracki Wojciech i Zięcina Zbigniew stwierdzili ,że ich zdaniem jeżeli radny jest już powołany do kilku komisji stałych rady , to powinien zrezygnować z



Radni Kondracki Wojciech i Zięcina Zbigniew stwierdzili ,że ich zdaniem jeżeli radny jest już powołany do kilku komisji stałych rady , to powinien zrezygnować z
kandydowania do powyższej Komisji.

Przewodniczący stwierdził brak dalszych zgłoszeń i przystąpił do przeprowadzenia głosowania stwierdzając ,że w skład komisji wejdą ci kandydaci , którzy
otrzymają największą liczbę głosów “za” .

W wyniku jawnego głosowania , w obecności 14 radnych kandydaci uzyskali:

Ewa Białous - 13 głosów , Eugenia Siemiaszko – 10 głosów , Wiesław Polkowski – 9 głosów Stanisław Anuszkiewicz – 10 głosów, Zięcina Zbigniew – 8 głosów ,
Marian Truszkowski – 8 głosów.

Pan Radny Robert Andraka – w nawiązaniu do powyższego głosowania stwierdził , że może to głosowanie jest zgodne z prawem ale tak jego zdaniem nie można
. Tworzą się animozje , które przełożą się na dalsze sprawy .

Pan Radny Lech Szmygiel – zasady głosowania przypominają plebiscyt.

Przewodniczący stwierdził ,że rezygnuje ze składu komisji . Zostaje pięć osób zgodnie z ustaleniami na wstępie i nie przeprowadzam dalszego głosowania.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło – 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało – 14 radnych.

Przeciw głosowało- 0 radnych .

Od głosowania wstrzymało się – 0 radnych .

W związku z tym stwierdzam ,że Rada Gminy jednogłośnie podjęła

Uchwałę Nr II/9/02

w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Sztabin .

 

 

3) ustalenie limitu kilometrów w związku z używaniem do celów służbowych samochodu osobowego stanowiącego własność wójta gminy.

Sekretarz przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił ,że limit kilometrów zgodnie z & 3 ust.2 pkt.1 rozporządzenia Ministra Infrastruktury wynosi 300 km . Radni
dyskusji w tym temacie nie podjęli .

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały .

W głosowaniu udział wzięło – 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało – 14 radnych.

Przeciw głosowało- 0 radnych .

Od głosowania wstrzymało się – 0 radnych .

W związku z tym stwierdzam ,że Rada Gminy w powyższej sprawie jednogłośnie podjęła

Uchwałę Nr II/10/02

 

 

4) ustalenie wysokości diet i zwrotu kosztów przejazdów Przewodniczącemu Rady , Wiceprzewodniczącemu Rady i zasad ich wypłacania.

Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie.

Przewodniczący Rady - biorąc pod uwagę fakt , że wiceprzewodniczący nie został włączony w pracę komisji , a chciałbym włączyć go do intensywnej pracy
zgłaszam wniosek o treści :

 

- zmniejszyć wysokość proponowanej miesięcznej diety Przewodniczącemu Rady z 145 % do 125% najniższego wynagrodzenia , a wiceprzewodniczącemu
proponuję dietę w wysokości 45%.

Pan Radny Robert Andraka – nie rozumiem jak to jest , w poprzedniej kadencji też było stanowisko wiceprzewodniczącego i nie była ustalana dieta . Czy coś się
w tym zakresie zmieniło w przepisach.

Radca Prawny wyjaśniła ,że w tym temacie nie nastąpiły żadne zmiany , nie było takiego wniosku ze strony przewodniczącego , ani rady. Rada ustaliła dietę
tylko Przewodniczącemu Rady.

Pani Radna Eugenia Siemiaszko – zgłosiła wniosek proponując Przewodniczącemu Rady dietę w wysokości 125 % najniższego wynagrodzenia , a
Wiceprzewodniczącemu – 35%.

Pan Radny Wiesław Polkowski – nikt z radnych nie pyta jakie było rozliczenie w odniesieniu do poprzedniej rady .Proponowane wysokości diet jest to wzrost o 23
% do poprzedniej kadencji. Uważam ,że należałoby utrzymać poprzednią kwotę wynikającą z 147% najniższego wynagrodzenia i jeżeli Przewodniczący widzi
potrzebę ustalenia diety Wiceprzewodniczącemu to rozbić na dwie osoby .

Zgłaszam wniosek – 100% najniższego wynagrodzenia Przewodniczącemu Rady , a Wiceprzewodniczącemu 50%.

Pani Skarbnik poinformowała ,że na diety radnym, w tym diety przewodniczącego planuje się w projekcie budżetu gminy kwotę 29.200 zł . Na pewno trzeba
będzie dokonać zmian i zwiększyć wydatki w tym paragrafie.

Obecny na sesji Radny Powiatu Pan Andrzej Ślinko - przysłuchując się dyskusji stwierdził ,że pieniądze wzbudzają wiele emocji . Jednak trzeba cofnąć się do
programów wyborczych . Mierzyć siły na zamiary.

Pan Radny Adam Kamiński – kłócimy się o niewielkie pieniądze . Zgłaszam wniosek o zamknięcie dyskusji w tym temacie i przejść do głosowania nad
wnioskami.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Wiesława Polkowskiego – dieta Przewodniczącemu w wysokości 100% ,
Wiceprzewodniczącemu w wysokości 50% najniższego wynagrodzenia .



W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem wniosku głosowało 5 radnych.

Przeciw głosowało 8 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 1 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że wniosek nie został przyjęty .

W związku z tym poddaje pod głosowanie drugi wniosek zgłoszony przez Panią Radną Eugenię Siemiaszko – wysokość diety Przewodniczącemu – 125% , a
Wiceprzewodniczącemu - 35% najniższego wynagrodzenia.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych.

Przeciw głosowało 4 radnych.

Od głosowania wstrzymało się 2 radnych .

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że wniosek został przyjęty .

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały uwzględniając w niej przyjęty wniosek i poddał ją pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 1 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

 

Uchwałę Nr II/11/02

w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów przejazdu Przewodniczącemu Rady Gminy , Wiceprzewodniczącemu Rady i zasad ich
wypłacania.

 

 

5) ustalenie diet radnym i sołtysom oraz zasad ich wypłacania.

Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Jednocześnie wyjaśnił ,że w projekcie zróżnicowana została wysokość diet radnym i
przewodniczącym komisji .

Przewodnicząca Komisji Budżetu , Rolnictwa i Spraw Gospodarczych – Eugenia Siemiaszko

przedstawiła wniosek Komisji proponując zwiększenie z 15% do 17% dietę radnym , a także z 8% do 10 % dietę sołtysom . ( wniosek w zał. do protokołu) .

Pani Radna Janina Dochód - wykreślić z projektu uchwały & 2 mówiący o 17% diety dla przewodniczących komisji. Jej zdaniem diety powinny być wszystkim
radnym w tej samej wysokości , niezależnie od pełnionej funkcji.

Pani Radna Ewa Białous – nie widzę potrzeby wyróżniania radnych i przewodniczących komisji . Wnioskuję , by dieta radnych wynosiła 15%najniższego
wynagrodzenia tj. jest w projekcie uchwały & 1 , skreślić & 2 i 2% dołożyć sołtysom ustalając w ten sposób dietę sołtysom w wysokości 10%.

Dalszej dyskusji w tym temacie rada nie podjęła i Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetu , Rolnictwa i Spraw
Gospodarczych. tj. dieta w wysokości 17 % radnym i 10 % sołtysom.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych.

Przeciw głosował 1 radny.

Od głosowania wstrzymał się 3 radnych.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że wniosek Komisji został przyjęty.

Następnie odczytał projekt uchwały w którym uwzględniony został przyjęty wniosek i poddał ją pod głosowanie .

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymało się 2 radnych.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/12/02

w sprawie ustalenia wysokości diet radnym i sołtysom oraz zasad ich wypłacania.

 

6) wyrażenie zgody na zamianę nieruchomości

Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie . Poinformował ,że w związku z naruszeniem przez osobę fizyczną granic dz. Nr 482 położonej
we wsi Krasnoborki (drogi wewnętrznej) stanowiącej własność gminy poprzez wybudowanie ogrodzenia trwałego które to zmniejszyło szerokość drogi z 5 m do
4,20m oraz w celu połączenia dróg wewnętrznych tj. dz. 482/2 z dz. Nr 804 ( drogi gminnej z krajową w celu zapewnienia przejazdu ) wnioskuje się o zamianę dz.
Nr 482/1 o pow. 106m2 na dz. Nr 25/7 o pow. 331m2

Przewodniczący podziękował za wyjaśnienia i poddał projekt uchwały pod głosowanie.



W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymało się 0 radnych.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/13/02

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości .

 

 

7) stawki opłaty administracyjnej , termin płatności oraz sposób jej pobierania.

Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały i poinformował ,że potrzeba jej podjęcia wynika z faktu zmiany przepisów o podatkach i opłatach lokalnych. Stawki
opłaty zostały utrzymane na poziomie roku 2002.

Przewodniczący stwierdził ,że Komisja Budżetu , Rolnictwa i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała ta uchwałę.

Radni dyskusji w tym temacie nie podjęli .

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymało się 0 radnych.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/14/02

w sprawie ustalenia stawki opłaty administracyjnej , terminu płatności oraz sposobu jej

poboru .

 

Przewodniczący ogłosił 10 minutowa przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady. Przewodniczący poinformował ,że w dalszej części będą przedstawiane projekty uchwał w zakresie podatków i płat lokalnych na
2003 rok , ujętych w podpkt.8-16 porządku obrad.

Wyjaśnień i uzasadnienia potrzeby podjęcia uchwał jak niżej udzielili Skarbnik Gminy i pracownicy księgowości podatkowej.

Radni wyjaśnienia przyjęli do wiadomości , uwag i wniosków do przedłożonych projektów nie zgłosili .

Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu , Rolnictwa i Spraw Gospodarczych o przedstawienie opinii .( opinia w zał).

Przewodniczący stwierdził ,że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał za wyjątkiem projektu uchwały dotyczącej zwolnień od podatku od
nieruchomości i zgłosiła wniosek , który poddam pod głosowanie w momencie przyjmowania tej uchwały.

8) stawki podatku od nieruchomości.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie .

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych.

Przeciw głosował 1 radny.

Od głosowania wstrzymało się 1 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/15/02

w sprawie ustalenia stawki opłaty administracyjnej , terminu płatności oraz sposobu

jej poboru .

 

 

9) zwolnienia w podatku od nieruchomości .

Przewodniczący odczytał wniosek Komisji Budżetu, Rolnictwa i Spraw Gospodarczych o treści :

“zwolnić od podatku od nieruchomości budynki mieszkalne stanowiące własność (współwłasność) rolników indywidualnych “ i poddał go pod głosowanie.

Następnie przewodniczący odczytał projekt uchwały uwzględniający przyjęty wniosek i poddał go pod głosowanie .

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych.

Przeciw głosował 1 radny.

Od głosowania wstrzymało się 1 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/16/02



Uchwałę Nr II/16/02

w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości .

 

10) stawki podatku od posiadania psów , zasady ustalania i poboru oraz terminu płatności tego podatku .

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymało się 0 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/17/02

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od posiadania psów , zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności tego podatku.

 

 

11) stawki podatku od środków transportowych

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 1 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/18/02

w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych

 

 

12) zasady poboru podatku rolnego , leśnego i podatku od nieruchomości .

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 0 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 0 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy w powyższej sprawie podjęła

Uchwałę Nr II/19/02

 

 

13) określenie wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Sztabin oraz zasady jej poboru

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 0 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy w powyższej sprawie podjęła

Uchwałę Nr II/20/02

 

14)15)16) Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów uchwał i załączników w sprawie wzorów informacji i deklaracji na podatek leśny rolny od
nieruchomości .

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekty uchwał wskazane w kolejności w/w punktów.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 0 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/ 21/02



w sprawie wzoru informacji w sprawie podatku leśnego oraz wzoru deklaracji na podatek leśny.

Uchwałę Nr II/22/02

w sprawie wzoru informacji w sprawie podatku rolnego oraz wzoru deklaracji na podatek rolny.

Uchwałę Nr II/23/02

w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz informacji w sprawie podatku od nieruchomości.

 

17) ustalenie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu z ( wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia
w miejscu i poza miejscem sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie gminy Sztabin miejsc sprzedaży i podawania napojów
alkoholowych .

Sekretarz Gminy poinformował ,że w związku ze zmianą przepisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi art.12 ust. 2 nakłada na
radę gminy obowiązek określenia zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych . W związku z tym należy podjąć
uchwałę w tej sprawie .

Przewodniczący Komisja Oświaty , Kultury i Spraw Społecznych poinformował ,że Komisja wydała pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały .

Radni dyskusji w tym temacie nie podjęli i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Uchwałę Nr II/24/02

 

 

18) zmiany w budżecie gminy na 2002 rok.

Skarbnik Gminy omówiła zmiany do budżetu gminy polegające na zwiększeniu i zmniejszeniu planu dochodów i wydatków - zgodnie z objaśnieniami do uchwały.

 

Radni zapytań , wniosków do przedstawionych zmian nie wnieśli.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały .

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 0 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/25/02

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2002 r.

 

 

19) wybór banku do obsługi budżetu gminy Sztabin

Skarbnik Gminy poinformowała ,że rada gminy powinna wybrać bank do obsługi budżetu gminy Sztabin ,w związku z tym proponuje się Bank Spółdzielczy w
Augustowie .

Radni dyskusji w tym temacie nie podjęli i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w tej powyższej sprawie.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 0 radny.

W oparciu o wynik głosowania Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy podjęła

Uchwałę Nr II/26/02

w sprawie wyboru banku do obsługi budżetu gminy Sztabin

 

20) Przewodniczący odczytał wniosek Wójta w sprawie przyjęcia 1q żyta w wysokości 33,45 zł oraz ceny 1m3 drewna ustalonej przez Prezesa GUS do
naliczania podatku rolnego i leśnego na 2003 rok.

Przewodniczący poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie pracownika UG p. Andrzeja Mursztyna ze jednoczesnym wskazaniem czy podatek w w/w zakresie ulegnie
podwyższeniu do roku poprzedniego .

Inspektor UG udzielając wyjaśnień stwierdził ,że w związku ze zmianą ustawy o podatku leśnym od 1.01.03 r . lasy opodatkowane będą od powierzchni fizycznej
z uwzględnieniem wieku do 40 lat. W związku z tym podatnicy płacący podatek leśny od hektarów przeliczeniowych będą również płacić za powierzchnię
fizyczną , będzie to mniejsza stawka niż w roku ubiegłym . Natomiast podatnicy płacący podatek za powierzchnię fizyczną w roku 2002 płacili wg. stawki 11,16 zł
,obecnie obowiązującą stawką jest 24,47 zł

Reasumując powyższe stawka podatku leśnego w br. będzie wyższa. Plany urządzenia lasów służyć będą jedynie do ustalenia jego wieku.

Przewodniczący podziękował za wyjaśnienia i zwrócił się do radnych – czy są inne propozycje w zakresie obniżenia ceny 1m3 drewna i 1 q żyta ?

Radni nie zgłosili wniosków w tym temacie.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek przedłożony przez Wójta.

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.



W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.

Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych.

Przeciw głosowało 6 radnych.

Od głosowania wstrzymał się 0 radnych.

W związku z powyższym Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy przyjęła cenę 1 q żyta w wysokości 33,45 zł oraz cenę 1m3 drewna w wysokości 111,21 zł
do naliczania podatku rolnego i leśnego w roku 2003 .

 

Do pkt. 7

Wolnych wnioskach głos zabrali:

 

1) Pani Helena Kozłowska – jestem dziś na sesji z racji pełnionej funkcji sekretarza miesięcznika “Nasz Sztabiński Dom” podobał mi się przebieg sesji . Moim
zdaniem propozycja Pana Przewodniczącego odnośnie propozycji ,że w punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabierają tylko radni jest słuszna i pozwoli
na właściwe i spokojne prowadzenie obrad , rozpatrywanie i realizację zgłaszanych spraw. Radni powinni mieć stały kontakt z sołtysami , orientować się w
bieżących sprawach tj. kłopotach i potrzebach mieszkańców i przekazywać je podczas sesji .

 

 

2) Sołtys wsi Ewy zwrócił się do Wójta i Rady by w planie 2003 roku w budżecie ująć środki na utwardzenie drogi Ewy – Huta ( dowieźć innego żwiru) i wciągnąć
tą drogę na plan utwardzania .

 

3) Sołtys wsi Jasionowo k/ Krasnegoboru – zwrócił uwagę ,że należałoby uregulować sprawę planu urządzenia lasów .W niektórych wsiach takie plany są
wykonane . Inni mają “las -parowa” , a figuruje jako dobry las. Rolnicy ci będą płacić teraz wysoki podatek.

 

4) Sołtysi wsi poruszyli sprawę “bezpańskich psów” , których coraz więcej jest na terenach sołectw i zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców.

Wójt poinformował , że przyjmuje do wiadomości zgłoszone sprawy przez sołtysów i po analizie możliwości ich realizacji poinformuje zainteresowanych.

 

Do pkt. 8

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy komisji na 2003 rok.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej tematyki , która komisja planuje zająć się w 2003 roku.

Przewodniczący obrad poinformował ,że zgodnie z & 23 Regulaminu Komisji Rewizyjnej , Rada Gminy zatwierdza plan pracy. W związku z tym poddał pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2003 rok.

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Przeciw głosowało 0 radnych.

Od głosowania wstrzymało się 0 radnych.

W związku z tym Przewodniczący stwierdził ,że Rada Gminy zatwierdziła powyższy plan podejmując

Uchwałę Nr II/27/02

 

Do pkt. 9

Przewodniczący odczytał plan pracy rady i komisji stałych na 2003 rok. Radni uwag nie wnieśli . Rada w obecności 12 radnych , jednogłośnie postanowiła
uchwalić plan pracy Rady na 2003 rok podejmując Uchwałę Nr II/28/02 .

Ponadto Rada przyjęła plany pracy Komisji Budżetu , Finansów i Spraw Gospodarczych oraz plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych na I
kwartał 2003 roku.

 

Do pkt.10

Przewodniczący poinformował ,że protokół z obrad I sesji wyłożony był do wglądu w

 

Urzędzie Gminy , a także w dniu dzisiejszym na sali obrad. Do dnia dzisiejszego do protokołu nie został wniesione żadne zastrzeżenia . Zwrócił się do radnych –
czy w dniu dzisiejszym są jakieś uwagi do protokołu ? Jednocześnie stwierdził ,że w sytuacji braku uwag będzie uważał protokół za przyjęty .

Radni uwag nie zgłosili . Wobec tego Przewodniczący stwierdził ,że protokół został przyjęty .

 

Do pkt.11

Przewodniczący obrad stwierdził ,że porządek dzienny sesji został wyczerpany . Protokół z dzisiejszej sesji sporządzony będzie w ciągu 10 dni . Po
sporządzeniu protokołu będzie on dostępny do wglądu radnym w pokoju nr 5 Urzędu Gminy , aż do otwarcia następnej sesji.

Dziękuję radnym i zaproszonym gościom za aktywny udział w obradach sesji i zamykam obrady II sesji Rady Gminy.

 

Na tym protokół zakończono.

 



 

Protokołowała :Helena Danuta Drągiewicz

Przewodniczył:

Przewodniczący Rady Gminy

Stanisław Anuszkiewicz
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